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Vragen van het lid Bosman (VVD) aan de Staatssecretaris van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht «Bestuurscollege Bonaire huurt 
journalisten in voor communicatiebeleid» (ingezonden 19 september 2019). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Bestuurscollege Bonaire huurt journalisten in voor 
communicatiebeleid»?1 

Vraag 2
Is het gebruikelijk dat journalisten zowel communicatieadviseur zijn van een 
overheid en gelijktijdig onafhankelijk journalist? 

Vraag 3
Hoe is deze communicatieadviseur, die kennelijk al jaren dit werk doet voor 
het bestuurscollege van Bonaire, aan deze functie gekomen? Wie heeft 
wanneer, vanaf 2005, het besluit tot inhuur genomen? 

Vraag 4
Hoe moeten de uitlatingen, op zijn persoonlijke nieuwssites en krantenartike-
len, van deze «journalist» worden gezien in het licht van zijn communicatie-
rol? Hoe onafhankelijk is dan deze eigen berichtgeving van de «journalist» ten 
aanzien van zijn rol voor het bestuurscollege van Bonaire, of zijn werk voor 
de landen Aruba en Curaçao? 

Vraag 5
In hoeverre heeft deze «journalist» gebruik gemaakt van zijn kennis die hij 
opdeed als communicatieadviseur van het bestuurscollege van Bonaire, voor 
het schrijven van zijn eigen stukken op zijn eigen websites? Hoe beoordeelt u 
dat? 

Vraag 6
In hoeverre hebben de zeer kritische artikelen en commentaren op de eigen 
websites, die soms ook ongefundeerd waren, van deze «journalist» een 
negatief effect gehad op de relatie tussen Nederland en het bestuurscollege 
van Bonaire?

1 Amigoe, 16-09-2019
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